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Pismem z 11 lipca 2016 r., na podstawie art. 13 ust. 1 pkt 2 ustawy z 15 lipca 1987 r. 

o Rzeczniku Praw Obywatelskich (tekst jednolity Dz.U. z 2014 r., poz. 1648 ze zm.), 

zwróciłem się do Pana Ministra z prośbą o poinformowanie o stanie prac nad organizacją 

zespołu międzyresortowego ds. alimentów, o stanowisku Pana Ministra wobec propozycji 

wykorzystania takiego narzędzia, jak tablice alimentacyjne, a także o kształcie rozwiązań 

legislacyjnych, nad którymi prace ewentualnie są już prowadzone w ministerstwie. 

Poprosiłem także o załączenie do odpowiedzi kopii materiałów, nad którymi prowadzone są 

prace analityczne i legislacyjne, oraz kopii ewentualnych projektów ustawodawczych 

i analiz.

Niestety, do dnia dzisiejszego do Biura Rzecznika Praw Obywatelskich nie wpłynęła 

odpowiedź na powyższe pismo.

Prezentacja podsumowująca rok działań Ministerstwa Sprawiedliwości, 

zamieszczona na stronie internetowej Ministerstwa 17 listopada 2016 r., zawiera zapowiedź 

zmian legislacyjnych w kierunku zwiększonej efektywności egzekucji obowiązku 

alimentacyjnego, ale nie odnosi się do kwestii możliwego stosowania tabeli alimentacyjnej. 

Z kolei z wystąpienia przedstawicielek Ministerstwa Sprawiedliwości na sejmowym 

wysłuchaniu publicznym „Alimenty. Proponowane zmiany i modyfikacje prawne 
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w zakresie wprowadzenia tabeli alimentacyjnej” 28 października 2016 r. wynikało, że 

w Ministerstwie Sprawiedliwości toczą się prace analityczne nad pomysłem tabeli 

alimentacyjnej oraz zebrano dane statystyczne z województw co do dochodów obywateli.

W nawiązaniu do poprzedniej korespondencji oraz do informacji przekazanych 

podczas wysłuchania publicznego 28 października 2016 r., ponownie uprzejmie proszę 

o przekazanie wskazanych powyżej informacji i kopii materiałów. Nadal także interesuje 

mnie kwestia powstania i działań międzyresortowego zespołu rządowego do spraw 

alimentów – będę wdzięczny za informacje na ten temat.
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